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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/21-01/25 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-6 
Rijeka,  25.03.2021. 
                                
 

ZAPISNIK  
23. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
23. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 25.03.2021. (četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanka Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

-  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Suada Shahini, članica VMO 
- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice VMO Centar – Sušak od 23.02.2021. 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Rasprava o zaprimljenim prijedlozima građana vezanim za male komunalne zahvate za 

2022. godinu 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 

 Vijećnice razmotrile prijedloge građana zaprimljene po javnom pozivu na predlaganje malih 
komunalnih zahvata po mjesnim odborima za 2022. godinu. 

Javni poziv je još otvoren i traje do 31. ožujka 2021. godine. Vijećnice su obišle teren temeljem 
zaprimljenih prijedloga koji bi mogli biti prihvatljivi. Na slijedećoj sjednici vijećnice će razmotriti 
preostale pristigle prijedloge ukoliko ih bude, te sastaviti listu malih komunalnih zahvata za 2022. 
godinu. 

 Tajnica je informirala Vijeće o stanju malih komunalnim zahvata za 2020. godinu čija je 
realizacija zbog pandemije corona virusa prebačena u ovu, 2021. godinu.  

Sa liste od tri prijedloga realiziran je samo jedan i to uklanjanje vegetacije sa stjenskog pokosa uz 
Trsatske stube kod kbr. 5. Na dan održavanja sjednice zaprimljen je mail OGU za komunalni sustav 
(Nives Stošić) u kojem se informira Vijeće da je po obavljenom poslu ostalo još 12.322,00 kn i traži  
predlaganje novog zahvata u okviru tih sredstava. Vijeće će se očitovati po ovom pitanju nakon 
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zaprimanja svih prijedloga građana, odnosno iza 31.03.2021. Ostala dva prijedloga malih 
komunalnih zahvata iz 2020. godine još uvijek nisu realizirana: 

1. Sanacija partera ispred Građevinske škole – još uvijek nema informacije o stavu Grada 
vezanom za pitanje vlasništva (upit Rijeka prometu d.d., Leu Kuriliću, mail od 18.3.2021.)  

2. Postava svjetlećeg znaka s treptačem na pješačkom prijelazu na cesti D- 404 – zaprimljen je 
mail od Rijeka prometa d.d. (Igor Ausilio od 24.02.2021.) u kojem se informira Vijeće da 
predviđenih 15.000,00 kn na koliko je ovaj zahvat bio procijenjen, sada više nije dovoljno. 
Posao je poskupio na 25.000,00 kn. Vijeće će se po ovom pitanju očitovati po zaprimanju 
informacije iz prethodne točke. 

 
 
AD 2 
 

 Vijećnice su se upoznale sa mailom gđe Nataše Januš od 11.03.2021.  
Gospođa opisuje nemili događaj od 10.03.2021. godine. Vozač motocikla je, u želji da „skrati“ put do 
parkinga, vozio pješačkom zonom ispred OŠ Centar te tim neodgovornim postupkom ugrozio život 
djeteta, učenika škole, koje se bezbrižno igralo na pješačkoj zoni prije početka nastave. Samo 
zahvaljujući brzoj reakciji roditelja izbjegnut je najgori ishod. Nadalje, gospođa navodi da ovo nije prvi 
puta, već tvrdi da polaznici srednje Građevisnke škole uredno i svakodnevno svojim motociklima 
voze pješačkom zonom čime ugrožavaju život i zdravlje djece, polaznika osnovne škole. Po istom 
pitanju mjesnom odboru obratila se i OŠ Centar dopisom od 11.03.2021. Svoj e-mail, gospođa Januš 
uputila je ne samo mjesnom odboru već i svim nadležnim službama, najpozvanijim za prevenciju i 
sankcioniranje neodgovornih vozača, u ovom slučaju motociklista. MO Centar-Sušak je u svom 
odgovoru od 16.03.2021. upućenom svim dionicima, uključujući i OŠ Centar, iskazao bezrezervno 
pridruživanje apelu i zahtjevu da se postavi dodatna fizička zaštita pješačke zone (trga ispred škole), 
ukoliko je to tehnički moguće. Također, Vijeće je spremno i kroz svoje male komunalne zahvate 
uključiti se u realizaciju i rješenje navedenog problema. 
  

 Podrška inicijativi za „umjetni tunel – ravni krov“ na dijelu dionice nove pruge (Škrljevo – 
Rijeka – Jurdani) 

MO Bulevard je zatražio podršku zainteresiranih mjesnih odbora u nastojanju da se u projekt 
izgradnje/obnove pruge ugradi i izgradnja tunela s betonskom opatom radi zaštite stanara od buke i 
svjetlosnog zagađenja. U tu svrhu MO Bulevard dostavio je nacrt dopisa koji bi se uputio Ministarstvu 
mora, prometa i infrastrukture, n/p ministra Butkovića. Vijeće MO Centar-Sušak iskazao je svoju 
pisanu podršku predloženom dopisu e-mailom od 18.03.2021. 
Vijećnice su se upoznale i sa stavom MO Školjić-Stari grad koji ne samo da daje podršku MO 
Bulevard, već se i samo Vijeće tog mjesnog odbora obratilo ministru Butkoviću po ovom pitanju, 
dopisom od 15.03.2021.  
 
 
AD 3 
 
Predsjednica je informirala vijećnice o mogućem preseljenju mjesnog odbora na novu lokaciju na 
adresi Ružićeva 14. Naime odlaskom razvojne agencije Porin, Odjel gradske uprave za upravljanje 
imovinom ponudio je gradski prostor na dvije etaže, obje veličine cca 135 m2 Odjelu za gradsku 
samoupravu i upravu na korištenje kao moguće prostorije za mjesni odbor. Predsjednice i tajnica 
obišle su prostor koji je posve uređen i primjeren za mjesni odbor. Vijećnice su se upoznale sa 
dopisom očitovanja Odjela za gradsku samoupravu i upravu u kojem se iskazuje interes da se jedna 
etaža koristi za rad dva mjesna odbora i to MO Centar-Sušak i MO Školjić-Stari grad. Preseljenje se 
odgađa barem do lipnja 2021. odnosno do završetka lokalnih izbora u svibnju ove godine.  
 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Davorka Milanović Mirjana Vasić 

 


